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3. september 2019 

 

Referat af  skolebestyrelsesmøde den 26. august kl 17.15- 18.30 

Afbud : fra  Bente Schultz, Charlotte Vils og elevrådet er ikke inviteret. 

 

1. meddelelser: 

a. formand 

Ingen meddelelser 

b. skoleleder 

Byrådet har på junimødet besluttet at ved udgangen af 2019, skal 

kommunens brug af engangskrus og plastikbestik udfases og erstat-

tes af komposterbare produkter eller med brug af glas, porcelæn og 

metalbestik. 

Laminerede engangstallerkner udfases medio 2020. 

Ekstra udgifter til køb af vedvarende produkter betales at institutio-

nerne selv. Hvorimod der bliver en kompensation til budgettet til ind-

køb at den dyrere komposterbare engang service. 

c. SFO 

Stille opstart efter ferien. 

Ansættelsessamtale d. 28.08.2020 til den ledige stilling efter at Aase 

er gået på efterløn. 

d. Elever -  ikke inviteret 

elevrådet er konstitueret. Liva 6.a. og Annika 5.a. er repræsentanter i 

skolebestyrelsen 

 

 

2. Høring om Mål- og indhold for børn-og unge fritidstilbud 2019-22 

se vedhæftede materiale 

Mål og indholdsbeskrivelsen falder i god tråd med eksisterende praksis 

på Lilleåskolen, hvorfor der generelt ikke er bemærkninger til hørrings-

materialet.  

Dog vil det være værdifuldt at det påpeges at Skole og SFO SKAL del-

tage i netværksmøder det sidste halve år i dagtilbuddet i forbindelse med 

børn med særlige behov. 

Bente udarbejder hørringssvaret og rundsender til bestyrelsens godken-

delse. 

 

3. Børn- og Skoleudvalgets beslutning vedrørende valgfrihed om frivillige natio-

nale test i dansk. 

Bestyrelsen vedtog, at læreren anvender mindst 1 frivillig national test 

inden den obligatoriske test, for at træne brugen af testmaterialet. 

Den enkelte lærer vurderer selv, om man vil anvende begge de frivillige 

tests. 

http://www.lilleaaskolen.dk/
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4. Forvaltningen har besluttet at der skal være fælles kommunal eftermiddag 

Onsdag den 2. oktober fra 13.30 – 17.00  for alt personale. Derfor vil vi bede 

om jeres hjælp. Nærmere info på mødet. 

Bestyrelsen anbefaler at der ikke sendes besked til forældrene om af 

finde på alternative pasningsmuligheder. 

Pernille J. deltager gerne i forældrepasning.  

Vicki vil gerne på de kommende forældremøder i 0 og 3 kl. opfordre flere 

forældre til at melde sig til at give en hånd med i pasning af børnene i 

SFO d. 2. okt. 

 

 

5. Leg på streg, hvem vil hjælpe? 

Vicki  står for at indhente en arbejdshold når opgaven skal foregå. 

 

6. evt. 

a. valg til bestyrelsen. 

      Bente undersøger til næste møde, hvem der er på valg i foråret 2020. 

      Vicki vil på kommende forældremøde i 0 kl. opfordre til at interesse    

     rede forældre kan melde sig. 

 

b. Kristian havde talt med et hold forældre til en skolestarter. Foræl-

drene var skuffet over Lilleåskolens information om første skoledag. 

Forældrene følte ikke at skolen informerede godt nok om program-

met for dagen. De var ligeledes blevet skuffet, da de gerne ville have 

haft lov til at bruge en hel dag sammen med deres barn den første 

skoledag. 

Knud kunne ikke genkende problemet, da alle forældre personligt 

havde fået et info-brev om dagsprogammet på første skoledag alle-

rede inden sommerferien. 

 

Ref. Knud. 

 


